講 員: James Madsen牧師     讀經: 哥林多前書1 Corinthians 1:18-31
                            證道: 我們的盼望是在基督裏 Our Hope is In Christ
1. Where do you experience the pressure of performancism in your life?

  在你生活中的哪些場所, 會經歷到績效主義(以行為表現為主的思想)的壓力?
2. In what areas of your life are you most tempted to look for security apart from God?

  在你生活中的哪些方面, 你最可能被導引著不向 神尋求安全? 
3. What does it mean that Jesus is our Righteousness? (see also Romans 1:17, 
  Romans 3:21-23, Romans 4:1-5) 
  耶穌是我們的義這是什麼意思? (請看羅馬書1:17, 3:21-23, 4:1-5)
4. What does it mean to our everyday life to trust in Jesus for not only our forgiveness but also our righteousness?

在我們日常生活中, 信靠耶穌不僅僅是為了罪得赦免, 也是為了我們的義,
這是什麼意思?
5. If we are complete in Christ, why do we so easily revert to trying to gain our sense of adequacy from our own performance?

假如我們在基督裡得以完全, 為什麼我們如此易於回轉, 仍然試著從我們行
為表現上去得到自我肯定?
6. How does Jesus fulfill our deep need for hope and stability?
  耶穌如何實現我們對希望及安定的深切需求?  
